
Universitair Ziekenhuis Antwerpen: vonnis arbeidsrechtbank toch niet zonder
gevolgen

In het najaar van 2005 schreven wij naar de toenmalige verantwoordelijke
federale en Vlaamse ministers om te reageren tegen diverse tekortkomingen
(lees overtredingen) in verband met de naleving van de wetgeving op het
welzijn binnen het Universitair Ziekenhuis Antwerpen. De ene minister
antwoordde niet bevoegd te zijn, de andere zou de zaak onderzoeken en een
derde antwoordde zelfs helemaal niet. Hieraan ging echter al een lijdensweg
vooraf.
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